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ACTA NÚMERO 2/2025

A la vila d’Arenys de Munt, essent les catorze hores del dia divuit de febrer de dos mil vint-
i-cinc, es reuneixen a la Masia Can Borrell i per tal de celebrar sessió ordinària de 
l’Ajuntament, el senyor alcalde president el Sr. Josep Sànchez i Camps, la i els tinents 
d’alcalde Sra. Montserrat Batista i Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel Castillo i 
Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i Paituví, i els i les regidores Sra. Maria Àngels Gros i 
Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví, Sr. Josep “Pep” Artigas Alsina, Sra. Victòria Devesa i 
Jorge, Sra. Roser Moré i Collet, Sra. Raquel Serrat i Suñé i Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, 
assistits per la secretària de la corporació, Sra. M. Carmen Gómez Muñoz-Torrero.

Està present a la sala de sessions el Sr. Santiago Morell i Capellera que ha rebut la 
credencial de la Junta Electoral Central.

El Sr. Alcalde dona la benvinguda a tothom i diu que comença el Ple en un horari diferent 
del que és habitual amb novetats interessants a nivell regidors que s’incorporen al Ple.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1.0

PART RESOLUTIVA

1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 23-01-2025.

El Sr. Alcalde fa la introducció del punt i, tot seguit, es dona per aprovada l’acta per 
unanimitat.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=22.0

2. PRESA DE POSSESSIÓ DEL REGIDOR DEL GRUP JUNTS SR. SANTIAGO MORELL I 
CAPELLERA.

Intervenció del Sr. Alcalde explicant que en data 31/01/2025 la Junta Electoral Central va 
fer arribar la credencial del Sr. Santiago Morell i Capellera, que és el següent de la llista del 
grup JUNTS, i comenta que ha presentat la preceptiva declaració d’interessos i que ha estat 
informat que el règim d’incompatibilitats per la condició de regidor està establert en els 
articles 178 en relació amb els articles 6, 7 i 177 de la Llei Orgànica de Règim Electoral 
General i 10 del Reglament d’Organització, Funcionament i règim jurídic de les Entitats 
Locals. 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=39.0
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A continuació l’Alcalde dona la paraula a la Secretària municipal perquè procedeix a 
prendre-li el jurament o promesa que determina la legislació vigent, amb la següent 
fórmula: JUREU O PROMETEU PER LA VOSTRA CONSCIÈNCIA I HONOR COMPLIR 
FIDELMENT LES OBLIGACIONS DEL CÀRREC DE REGIDOR AMB LLEIALTAT AL REI, GUARDAR I 
FER GUARDAR LA CONSTITUCIÓ COM A NORMA FONAMENTAL DE L'ESTAT?
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=118.0

Contesta el Sr. Morell: “Sí, prometo.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=127.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant la paraula al nou regidor:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=140.0

Intervenció del regidor Sr. Morell dient que per les mateixes circumstàncies, és la segona 
vegada que ve al Ple, i diu que de les 13 cares que va deixar quan va marxar, 11 són 
repetides, pensa que tot anirà bé com l’anterior vegada i espera fer bona feina.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=164.0

Intervenció del Sr. Alcalde agraint intervenció Sr. Morell i sobre el funcionament dels 
micròfons:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=203.0

3. PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DEL LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA 
GENERAL EN EL PLA PARCIAL B3 CAN ZARIQUEY.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i exposant breument el seu contingut; tot 
seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa:

“El Pla General d’Ordenació del Municipi, vigent, aprovat definitivament per la CTU el 7 de 
maig del 2003, delimita el sector de sòl urbanitzable B3 Can Zariquey i determina els 
paràmetres d’ordenació i gestió; posteriorment, aquest sector va ser modificat per acord 
d’aprovació definitiva de la CTU el 29 de gener de 2009, que, entre altres coses, va 
modificar el sistema d’actuació. El sector urbanitzable B3 Can Zariquey d’Arenys de Munt 
té una superfície de 49.722,5 m2 de sòl, un 39,06% de sòl d’aprofitament privat, una 
edificabilitat de 16.905,65 m2 de sostre i una densitat de 147 habitatges. L’àmbit del sector 
es situa al sud-est del nucli urbà del municipi, paral·lel a la C-61, connecta a l’oest amb la 
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zona d’equipaments i zones verdes del sector B5, al nord i al sud amb sòl urbà consolidat 
d’ús residencial, i a la banda oest amb el sòl no urbanitzable. 

Fins a l’actualitat, el sector B3 de Can Zariquey, no ha pogut ser desenvolupat per 
l’Ajuntament malgrat les determinacions del Pla General d’Ordenació el que es considera 
que no afavoreix els interessos del propietaris del mateix.

En data 25/05/23 l'Ajuntament d'Arenys de Munt va contractar a l'empresa Grup Dayhe 
Development & Investment, S.L. per la modificació del sector.

En data 13/12/24 el contractista presenta el projecte de modificació del sector B3 
consistent en el canvi de sistema de reparcel·lació per cooperació a reparcel·lació a 
compensació bàsica amb la finalitat de desvincular el desenvolupament del sector de 
l’obligació d’una iniciativa municipal que, amb el temps, ha demostrat que resulta de difícil 
encaix tècnic i econòmic en les actuacions de l’Ajuntament d’Arenys de Munt i motivar la 
iniciativa dels propietaris dels terrenys afectats per a què es facin responsables d’aquest 
procés que repercutirà a favor del seu increment patrimonial (Exp. electrònic: 390/2025)

En data  6/02/25 l’arquitecta de planejament fa informe favorable a la modificació, indicant 
que el contingut de la documentació presentada s’ajusta a la documentació requerida en la 
legislació vigent per a les modificacions puntuals del plans d’ordenació urbanística 
municipal (en els articles 59 i 96 del Text Refós de la Llei d’Urbanisme).

En base a l’anterior, la Comissió Informativa de Serveis territorials proposa al Ple l’adopció 
dels següents acords:

Primer.- Aprovar inicialment el canvi de sistema urbanístic del PP B3 Can Zariquey de forma 
que passi de reparcel·lació per cooperació a reparcel·lació per compensació bàsica, segons 
determina l’art. 119 del TRLUC.

Segon.- Sotmetre la modificació a informació pública en el termini d’un mes de conformitat 
amb l’art. 85.4 del DL 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
d’Urbanisme al BOPB, a un diari i al tauler d’edictes de l’Ajuntament.

Tercer.- Notificar individualitzadament a tots els propietaris inclosos al sector, atorgant-los 
un termini d’al·legacions d’un mes.

Quart.- Concedir audiència pel termini d’un mes als ajuntaments que limiten amb el terme 
d’Arenys de Munt.
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Cinquè.- Sol·licitar informes dels organismes afectats per la modificació i, en concret, als 
mateixos que es va pronunciar en la modificació aprovada per la Comissió TU de 
29/01/2009.”

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=224.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=383.0

Intervenció del regidor Sr. Artigas, en nom del grup JUNTS, donant la benvinguda al regidor 
Sr. Morell i sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=448.0

Intervenció del Sr. Alcalde sobre el que s’ha dit:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=802.0

Intervenció del regidor Sr. Artigas:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1198.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1315.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per vuit vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, de la i els tinents d’alcalde Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i de les 
regidores Sra. Maria Àngels Gros i Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví i Sra. Raquel Serrat 
i Suñé, dels grups ERC i CUP; una abstenció de la regidora Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, 
del grup PSC; i quatre vots en contra dels regidors i de les regidores Sr. Josep “Pep” Artigas 
i Alsina, Sra. Victòria Devesa i Jorge, Sra. Roser Moré i Collet, Sr. Santiago Morell i 
Capellera, del grup JUNTS.
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4. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ENCOMANA DE GESTIÓ AL CONSELL COMARCAL 
PER A LA SUBVENCIÓ DE TREBALL I FORMACIÓ 2025 CONVOCADA PEL SOC.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1341.0

Intervenció del regidor de Recurs Humans, Sr. Castillo, exposant breument el seu contingut 
dient que aquest punt és el producte d’una modificació que ha fet el SOC, que ara fa que 
els ajuntaments contractin malgrat que per demanar la subvenció s’ha de fer a través del 
Consell Comarcal; tot seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la 
Comissió Informativa:

“Atès que per Ordre EMT/176/2021, de 9 de setembre, s’han aprovat les bases reguladores 
per a la concessió de les subvencions corresponents al Programa Treball i Formació, 
modificada per l’Ordre EMT/68/2022, de 20 d’abril i l’Ordre EMT/2/2023, de 5 de gener, i 
la Resolució EMT/4632/2024, de 16 de desembre per a l'any 2025 en relació amb les 
actuacions del Programa Treball i Formació, de les línies MG52, PANP, DONA, PRGC i 
TRANS (SOC– TRFO EELL). (Expedient 325/2025)

Atès que l’Ajuntament vol realitzar, dins aquesta convocatòria, el projecte denominat 
“Actualització, adaptació i millora de diversos espais urbans a Arenys de Munt”, per a la 
qual cosa vol sol·licitar dues persones que desenvolupin tasques de peó/na per a la Brigada 
Municipal de Neteja.

Atès que en les bases de convocatòria es demana que la petició es realitzi de forma 
agrupada, segons determina l’art. 11.3 de la Llei 38/2003, de Subvencions i mitjançant un 
conveni, i que es nomeni com a ens promotor al Consell Comarcal del Maresme.

Atès que segons les determinacions del conveni que s’adjunta a l’expedient,  l’Ajuntament 
d’Arenys de Munt ha de realitzar una encomana de gestió a favor del Consell Comarcal del 
Maresme per tal que realitzi les tasques de promotor de la subvenció davant el SOC.

Examinat l’informe de la tècnica del Servei d’Ocupació de data 6/02/2025.

Vist l’informe favorable de la secretària municipal núm. 7/25 de data 6/02/2025.

Vistos els informes favorables de la interventora municipal 37FI i 5CF de data 11/02/2025.
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La Comissió informativa, proposa al Ple, com a òrgan competent,  l’adopció dels següents 
acords:

Primer.- Nomenar al Consell Comarcal com a entitat promotora de l’agrupació d’entitats 
interessades en la sol·licitud de la subvenció convocada pel SOC mitjançant Resolució 
EMT/4632/2024, de 16 de desembre, per la qual s'obre la convocatòria anticipada de 
subvencions per a l'any 2025 en relació amb les actuacions del programa Treball i 
Formació, i concretament per a la contractació de 2 peons d’acord amb la sol·licitud 
aprovada per la Junta de Govern Local de data 11/02/2025.

Segon.- Aprovar l’encomana de gestió a favor del Consell Comarcal del Maresme per tal 
que pugui sol·licitar, gestionar i percebre les subvencions que corresponen a l'agrupació, 
d'acord amb el que preveu l'article 11.3 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de 
subvencions.

Tercer.- Aprovar la minuta del Conveni d’agrupació d’entitats pel Programa Treball i 
Formació proposat pel Consell Comarcal del Maresme, que figura com annex d’aquesta 
proposta.

Quart.- Facultar al Sr. Alcalde per a la signatura del conveni i qualsevol altre acte que sigui 
necessari per a l’efectivitat dels presents acords.

Cinquè.- Autoritzar i disposar una despesa de 4.302,06 (2.151,03 € per cada contracte de 
treball), amb càrrec a l’aplicació 740.241.46501 del pressupost, per fer front a la despesa 
de gestió que deriva d’aquesta encomana.

Sisè.- Notificar els anteriors acords al Consell Comarcal del Maresme, a la Regidoria de 
Promoció Econòmica i Ocupació i a la Intervenció municipal als efectes oportuns.”

Intervenció del regidor Sr. Castillo:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1359.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció del regidor Sr. Morell, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1556.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1613.0
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Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1673.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen 
el Ple.

5. PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL PLA ESTRATÈGIC DE SUBVENCIONS 2025-2027.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1690.0

Intervenció del regidor delegat d’Entitats, Sr. Muns, que exposa breument el seu contingut; 
tot seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa: 

“El Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt, en sessió de data 8 de febrer de 2024, va 
aprovar el Pla Estratègic de Subvencions (en endavant PES) per al període 2024-2027, en 
compliment del que disposa l’article 8 de la Llei 38/2003 de 17 de novembre, General de 
Subvencions, i el seu desenvolupament reglamentari. 

Aquest instrument de planificació té per objecte garantir la coherència, transparència i 
eficàcia en la concessió de subvencions, alineant-les amb els objectius estratègics del 
govern i amb els principis de concurrència, objectivitat i publicitat. A més, el Pla preveu 
mecanismes de revisió periòdica per a la seva adequació a noves necessitats i 
circumstància socioeconòmiques. 

L’anàlisi de la implementació del PES durant el seu primer any de vigència ha posat de 
manifestar la necessitat de dur a terme una reestructuració del pla amb l’objectiu de 
millorar-ne la lectura, la claredat expositiva i la funcionalitat pràctica. També en el 
transcurs de l’exercici 2024 es van aprovar diverses modificacions del PES, detectant-se la 
necessitat de revisar-lo per tal de convertir-lo en un instrument més àgil, alhora que ajustat 
a les noves necessitats identificades i a requeriments tècnics.

En base a l’anterior, es considera adient derogar Pla Estratègic de Subvencions 2024-2027 i 
aprovar un nou Pla per al període 2025-2027, que incorpora una reestructuració formal i 
metodològica del document, amb la finalitat de facilitar-ne la consulta i aplicació.  El 
document recull tant les subvencions que seran atorgades en règim de concurrència 
competitiva, contemplades en l’Annex I, com aquelles subvencions directes que es 
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preveuran nominativament en el pressupost, recollides en l’Annex II. Per a cadascuna 
d’elles es regula la seva naturalesa, periodicitat, destinataris, objectius generals i específics 
i el termini per al seu assoliment, els costos que comporten i la seva font de finançament, 
el pla d’acció per al seu atorgament i, a més en les de l’Annex I, es fixen els indicadors que 
han de permetre el seguiment i avaluació dels objectius.

La redacció d’aquest nou Pla s’emmarca en la voluntat d’optimitzar l’eficàcia de la 
planificació estratègica de les subvencions i reforçar la transparència en la seva gestió.

Vist el que disposa l’article 8 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions, desenvolupat per l’article 10, apartat 1r, del Reial Decret 887/2006.

Per l’exposat, la Comissió informativa de Serveis Territorials proposa al Ple, com a òrgan 
competent, segons determini l’art. 124.3 del ROAS, l’adopció dels següents acords:

Primer.- Derogar el Pla Estratègic de Subvencions 2024-2027 aprovat pel Ple el 8 de febrer 
de 2024. 

Segon.- Aprovar el nou Pla Estratègic de Subvencions de l’Ajuntament d’Arenys de Munt 
per al període 2025-2027, segons l’annex que s’adjunta i que forma part de l’expedient a 
tots els efectes. (Expedient 363/2025)

Tercer.- Publicar aquests acords, juntament amb el Pla Estratègic de Subvencions 2024-
2027, al Butlletí Oficial de la Província, al tauler electrònic de l’Ajuntament d’Arenys de 
Munt i al web municipal.

Quart.- Que aquests acords entraran en vigor l’endemà de la seva aprovació.”

Intervenció del regidor Sr. Muns:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1705.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Devesa, en nom del grup JUNTS, donant la benvinguda al 
regidor Sr. Morell i sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=1932.0
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Intervenció del Sr. Alcalde preguntant si hi ha més paraules demanades i donant pas al 
regidor Sr. Muns:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2009.0

Intervenció del regidor Sr. Muns agraint el suport i donant les gràcies a la tècnica de 
subvencions i a la Interventora municipal que ho han treballat molt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2017.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2048.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen 
el Ple.

6. PROPOSTA D’APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA GENERAL 
EN SÒL NO URBANITZABLE.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i exposant breument el seu contingut; tot 
seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa:

“El Ple de l’Ajuntament, en sessió celebrada el 27/07/2023, va aprovar inicialment la 
modificació del Pla General d’Ordenació d’Arenys de Munt, redactada pels tècnics de 
l’empresa Xavier Major et AL SL,  relativa al sòl no urbanitzable i va acordar la suspensió de 
la tramitació de plans especials i l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, 
d’edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lació o 
ampliació d’activitats o usos concrets  en les zones C1, C2 i C3 delimitades pel  Pla General 
vigent, que corresponien al sòl no urbanitzable del municipi. Exp. 2825/2022

En el Ple de l’Ajuntament, de data 18/07/2024, es van resoldre les dues al·legacions 
presentades en el període d’exposició publica i es va demanar de l’OTAA la Declaració 
Ambiental estratègica de la Modificació, aportant la següent documentació:

-El document de la modificació
-L’estudi ambiental estratègic previ
-El resultat de la informació pública 
-El document resum dels aspectes ambientals 
-Els informes emesos per les administracions
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En data 18/12/2024 s’ha rebut la declaració ambiental estratègica favorable a la 
Modificació emesa per l’OTAA en data 15/12/2024, en el qual determina que s’ha 
d’incorporar al document diverses consideracions:

-Esmenar la regulació del VII sobre moviments de terres per terrasses.
-Eliminar les referències que o pròpies del sòl no urbanitzable i precisar que si 
s’identifica risc d’inundació en l’àmbit del Pla segons determina el Servei Territorial de 
Protecció Civil i l’ACA.
-Esmentar en el resum que s’han incorporat les consideracions de la Subdirecció 
General d’Infraestructures Rurals de 2/02/24 i del Servei de Protecció Civil de 
Barcelona de 24/08/23.
-Fer referència a l’estudi de la Subdirecció de Planificació Territorial de la Diputació de 
Barcelona de 2/08/25.
-Indicar que l’Ajuntament haurà de trametre els informes de seguiment a l’òrgan 
ambiental amb un periodicitat quinquennal.
-Degut a les restriccions derivades de l’estat d’emergència d’aigua, si es planegen 
increments de les necessitats d’abastament, caldrà considerar-los incompatibles fins 
que es declari la sortida de l’estat d’emergència.

En data 2/01/2025 el Departament de Territori de la Generalitat de Catalunya tramet 
l’informe de la Comissió Territorial d’Urbanisme, pres en sessió de data 17/12/2024, en el 
que per l’acord d’aprovació provisional s’hauran de tenir en compte les següents 
consideracions:

-Que es facin constar en el document de la modificació els sols destinats a reserva viària 
i el seu règim d’usos provisionals establerts en els articles 53 i 54 del TRLUC.

-Corregir la incoherència entre els articles 112.7 i 129 del redactat de la modificació
-Suprimir el redactat dels articles 133ter, 138 i 154 l’ús d’habitatge per evitar duplicitats 

amb els usos regulats a l’art. 47 del TRLUC i donar als usos un caràcter genèric.
-Corregir l’errada material de l’art. 133ter.

En data 6/02/2025, ha tingut entrada a l’Ajuntament el text de la modificació redactada  
pels tècnics de l’empresa Xavier Major et AL SL., en el qual s’han inclòs els condicionants 
dels informes sectorials demanats, la declaració ambiental estratègica i la CTU.

L’arquitecta municipal de planejament va fer informe favorable del text presentat en data 
11/02/2025.

La secretària municipal ha fet informe favorable 11/25, de data 11/02/2025.
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La interventora municipal ha fet informe favorable 06 C.F. en data 12/02/2025

L’article 80 a) del Decret Legislatiu 1/2010, del 3 d’agost, disposa que correspon a les 
Comissions Territorials d’Urbanisme l’aprovació definitiva, entre altres, dels plans 
d’ordenació urbanística municipal i els programes d’actuació urbanística municipal 
l’aprovació definitiva dels quals no correspongui al conseller o consellera de Política 
Territorial i Obres Públiques (és a dir, els POUM de municipis de més de 100.000 habitants)

En base a això la Comissió informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció dels 
següents acords:

Primer.-  Aprovar provisionalment la modificació del Pla General d’Ordenació d’Arenys de 
Munt relativa al Sòl no urbanitzable.

Segon.- Remetre l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de l’arc metropolità de 
Barcelona per a la seva aprovació definitiva, si s’escau.

Tercer.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, així com 
donar a conèixer aquest acord per mitjans telemàtics de conformitat amb l’article 23.1 del 
Decret 305/2005 pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’Urbanisme de Catalunya.”

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2064.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2218.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré, en nom del grup JUNTS, donant la benvinguda al 
regidor Sr. Morell i sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2276.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2461.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen 
el Ple.
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PART DE CONTROL

7. DACIÓ DE COMPTE SOBRE L’ESTAT D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST CORRESPONENT 
AL 4T TRIMESTRE 2024.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2483.0

“Es dona compte al Ple de la informació relativa a l’execució del 4t trimestre del pressupost 
2024, la qual ha estat tramesa al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques junt amb 
l’avaluació dels principis de la Llei Orgànica 2/2012, en compliment del que disposa l’art. 16 
de l’Ordre HAP/2105/2012, amb la següent conclusió:

    Execució trimestral:
TOTAL DRETS RECONEGUTS NETS 12.139.678,51 €
TOTAL OBLIGACIONS RECONEGUDES 11.490.694,45 €

 L’objectiu de deute per l’exercici es troba dins dels marges legals.
 A títol informatiu, indicar que no es preveu necessitat de finançament.”

8. DACIÓ DE COMPTE DE L’INFORME DE MOROSITAT CORRESPONENT AL 4T 
TRIMESTRE 2024.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2520.0

“En compliment del que disposa l’article 5.1. c) i e) del Reial Decret 128/2018, de 16 de 
març, pel que es regula el règim jurídic dels funcionaris de l’Administració Local amb 
habilitació de caràcter nacional i l’article 64.2 de les Bases d’Execució del Pressupost 2024 
es dona compte al Ple de l’Informe 13/2025 emès per la Tresoreria municipal de data 31 de 
gener de 2025 (Exp. 308/2025), de conformitat amb el que estableix l'article 4.3 de la Llei 
15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual 
estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials, relatiu a la 
morositat del quart trimestre del 2024.

En ell s’informa del següent:
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“Tercer.- Segons les dades que consten en el registre comptable de l’Ajuntament d’Arenys 
de Munt a la data del present informe i corresponents al quart trimestre de l’any 2024, 
l’informe de morositat és el següent:

a)Pagaments Realitzats en el Període

b)Interessos de demora Pagats en el Període

c)Factures o Documents Justificatius Pendents de Pagament al final del trimestre
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Així doncs, el PMP dels pagaments realitzats en el quart trimestre 2024 és de 35,00 dies.”

9. DACIÓ DE COMPTE DE L’INFORME DEL PERÍODE MIG DE PAGAMENT 
CORRESPONENT AL 4T TRIMESTRE 2024.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2591.0

“En compliment del que disposa l’article 64.2 de les Bases d’Execució del Pressupost 2024 
es dona compte al Ple de l’Informe 12/2025 emès per la Tresoreria municipal en data  31 
de gener de 2025 (Exp. 308/2025), de conformitat amb el que estableix l'article 5.1. c) i e) 
del Reial Decret 128/2018 pel que es regula el règim jurídic dels funcionaris d’Administració 
Local amb habilitació nacional. 

En ell s’informa del següent:

Segons les dades que consten en el registre comptable de l’Ajuntament d’Arenys de Munt 
a la data del present informe i corresponents al quart trimestre de l’any 2024, el període 
mig de pagament és el següent:

Rati Operacions 
Pagades

Import 
Operacions 

Pagades

Rati Operacions 
Pendents de 

Pagament

Import 
Operacions 

Pendents de 
Pagament

Període mig de 
pagament

2,69 dies 1.518.936,36 € 4,16 dies 460.546,22 € 3,03 dies
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Atenent que el termini màxim de pagament a proveïdors és de 30 dies, es dona 
COMPLIMENT al període mig de pagament pel citat període.”

10. DACIÓ DE COMPTE SOBRE EL CONTROL FINANCER PERMANENT DELS INGRESSOS 
PER INCOMPLIMENTS URBANÍSTICS DE L’ANY 2023.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2632.0

“Es dona compte al Ple de l’Informe de control financer 4/2025, de data 10/02/2025, emès 
per la Interventora de l’Ajuntament d’Arenys de Munt sobre els ingressos per 
incompliments urbanístics de l’exercici 2023. (Exp. 2493/2024).

D’acord amb l’article 220.4 del RDLegislatiu 2/2004, de 5 de març, amb el que s’aprova el 
text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLHL) i l’article 36.1 del RD 
424/2017, de 28 d’abril, pel que s’aprova el règim jurídic del control intern a les entitats del 
sector públic local (RCIL), l’òrgan interventor ha de remetre els informes definitius de 
control financer al gestor directe de l’activitat economicofinancera controlada i al President 
de l’entitat local, així com, a través d’aquest últim, al Ple per al seu coneixement, amb la 
finalitat d’informar a la corporació dels informes de control financer definitius derivats de 
les actuacions de control prèviament planificades.

En compliment del previst en el Pla anual de control financer per a l’exercici 2024 en 
matèria de Control permanent, en l’apartat d’actuacions seleccionades en el PACF 2024 
aprovat per la Intervenció, s’ha realitzat l’anàlisi dels ingressos per incompliments 
urbanístics de l’any 2023, i el resultat del control efectuat ha estat l’informe de control 
permanent 4/2025, del que es dona compte.

En ell es formulen una sèrie de recomanacions, que es resumeixen en:

oValorar les causes que han fet que no s’hagin obert expedients sancionadors des de 
l’exercici 2012 per tal d’adoptar les mesures que siguin més adients, assenyalant la 
conveniència de què s’identifiqui degudament el personal tècnic que ha d’intervenir 
en els expedients de disciplina urbanística i es doti a la corporació dels mitjans 
personals necessaris per poder desenvolupar les tasques que se’n deriven.  
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oRevisar la descripció de les aplicacions tradicionalment previstes en el pressupost 
d’ingressos per tal que identifiquin de forma clara els ingressos per sancions i 
multes coercitives.

L’esmentat informe és definitiu després d’haver-se sotmès a un període d’al·legacions de 
15 dies, sense que se n’hagin efectuat.”

11. DESPATX D’OFICI

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2729.0

“En virtut del que determina l'art. 42 del Reglament d'Organització i funcionament, es dona 
compte al Ple de les resolucions d'Alcaldia emeses, des de la 9 a la 41, ambdues incloses, 
des de l’17/01/2025 al 12/02/2025: 

- Resolucions dictades en matèria d’economia: 15
- Resolucions dictades en matèria de contractació: 5
- Resolucions dictades amb l’assistència de la Junta de Govern Local: 4
- Resolucions dictades en matèria de personal: 5
- Resolucions en matèria d’aprovació de projectes d’obres: 1
- Resolucions en matèria judicial: 1
- Resolucions en matèria de representació legal: 1
- Decret 36/2024, de data 10/02/2025, d’aprovació del Pla de contractació de l’exercici 

2025.

Resolucions dictades per delegació d’alcaldia entre l’17/01/2025 i el 12/02/2025, en 
matèria de:

- Seguretat: 12
- Recursos Humans:  11
- Acció social: 4
- Medi ambient (activitats): 3
- Utilització d’espais: 2
- Sanitat (Cementiri): 1”

CVE: 20250-06216-92011-23235
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PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde recordant als veïns i veïnes el telèfon de la ràdio mitjançant el 
qual poden fer preguntes o suggeriments sobre qüestions que els interessin del municipi i 
donant pas a l’apartat de Precs i preguntes del Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2792.0

12. PREC DEL GRUP JUNTS PER APLICAR MESURES DE SEGURETAT A L’APARCAMENT 
MUNICIPAL CAN GLOBUS.

 La regidora Sra. Devesa formula el prec següent: 
“Volem expressar una preocupació urgent relacionada amb la seguretat del solar conegut 
com a Can Globus, que s'utilitza com a pàrquing.
Diversos vilatans ens han fet arribar incidents de vandalisme en aquest lloc, com ara cotxes 
amb vidres trencats i pneumàtics punxats en diferents ocasions. Aquesta situació genera 
una gran inquietud entre els residents, que ja no se senten segurs aparcant els seus vehicles 
allà. En un municipi on ja és difícil trobar aparcament, aquestes incidències agreugen 
encara més el problema.
Som coneixedors que l’equip de govern té previst doblar el nombre de càmeres de seguretat 
en el municipi en un termini de dos anys. Tot i això, considerem que és necessari adoptar 
mesures immediates per millorar la seguretat a Can Globus, ja que la problemàtica hi és 
ara.
Per tant, demanem la instal·lació immediata de càmeres de seguretat per dissuadir els 
actes vandàlics en aquest aparcament i que augmenti la presència policial en aquesta zona 
per garantir la seguretat dels vehicles.
Aquestes mesures que demanem no només ajudaran a protegir els béns dels nostres 
vilatans, sinó que també contribuiran a restablir la confiança en la seguretat dels espais 
públics.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2851.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que hi haurà una resposta coral de diversos regidors i 
comença ell donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=2929.0

Intervenció del regidor delegat de Seguretat i mobilitat, Sr. Castillo, donant resposta al 
prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=3041.0

CVE: 20250-06216-92011-23235
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13. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRE NOUS APARCAMENTS A ARENYS DE MUNT.

El regidor Sr. Morell formula la pregunta següent: 
“Continuant amb el tema aparcaments, llegim en el Pla d'Actuació Municipal 2023/2027 els 
següents punts: 

- Generarem 200 noves places d'aparcaments en diferents punts del poble. 
- Ampliarem l'aparcament del Bellsolell amb l'adequació d'un nou espai. 

Preguntem per aquestes dues bones intencions: 
A dia d'avui com tenim les 200 places noves i l'ampliació de l'aparcament del Bellsolell? 
I ho preguntem perquè tenim entès, i si no és així, ens ho rectifiquen, que en el transcurs de 
les obres del mega Nou Eixample l'aparcament de Can Globus no estarà operatiu i que 
l’aparcament del Bellsolell és de titularitat privada i que si en qualsevol moment emprenen 
una actuació també part o tot aquest aparcament desapareixeria.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=3132.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=3183.0

14. PREC DEL GRUP JUNTS PER DEMANAR MÉS SENYALITZACIÓ EN ZONES 
PEATONALS DE POCA VISIBILITAT.

La regidora Sra. Moré formula el prec següent: 
“Ens centrarem en un punt concret de fluïdesa important, tant de vianants com de vehicles, 
on creiem que caldria més senyalització. 
Parlem d’un dels punts importants de sortida de vehicles del poble, on fa poc hi ha hagut un 
atropellament, concretament l’accés a la carretera (Riera i Penya) des de la riera. En aquest 
punt ens trobem que els vehicles accedeixen des d’una rampa fins a la carretera, però 
abans d’accedir a la carretera han de creuar per damunt d’una zona transitada per vianants 
(podríem dir d’una vorera), tant en direcció nord com direcció sud, i amb poca visibilitat, ja 
que el vehicle en un moment de l’accés de la rampa perd part de la visibilitat. Creiem que el 
senyal vertical que hi ha a la rampa on avisa als conductors de la presència de vianants, 
hauria de ser lumínica en el seu voltant (llums intermitents), un senyal lluminós és difícil que 
pugui passar desapercebuda pels conductors, de la mateixa manera que també es 
col·loqués un senyal lumínic d’advertiment als vianants, en concret els que creuen de 
muntanya a mar, on s’advertís de la sortida de vehicles.
I ja que parlem d’aquest punt del poble, allà precisament a la carretera, hi ha un pas de 
vianants que creiem que també hauria d’estar més senyalitzat, i aquí demanaríem que 
s’incorporés la senyalització vertical lumínica i plaques de led blanc al paviment, però que 
les senyalitzacions que es posessin en marxa en el moment que es detecta a un vianant 
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disposat a creuar. Hi ha uns senyals verticals que detecten la presència d’un vianant i fa que 
s’accioni el senyal vertical lumínic intermitent i s’il·lumini el terra del pas de vianants amb 
llums led. 
I aquesta senyalització la faríem extensa a altres punts de passos de vianants d’afluència 
important de vehicles i que no es troben regularitzades per semàfors.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=3482.0

Intervenció del Sr. Alcalde agraint el detall del prec a la regidora Sra. Moré i donant pas al 
regidor Sr. Castillo:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=3623.0

Intervenció del regidor delegat de Seguretat i d’Espai Públic, Sr. Castillo,  donant resposta al 
prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=3633.0

15. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRE LA SITUACIÓ D’HABITABILITAT DELS PISOS 
SOCIALS PROPIETAT DE L’AJUNTAMENT.

El regidor Sr. Artigas diu que l’endemà de presentar aquesta pregunta van rebre uns mails 
que donaven resposta a part de la mateixa, però com ja estava presentada, formula la 
mateixa: 
“El tema de l’habitatge i la dificultat per accedir-hi és una de les preocupacions més grans 
de la ciutadania en aquests moments i molt especialment de la gent jove i dels col·lectius 
més vulnerables. 
Ho constatem contínuament en les manifestacions que reivindiquen aquest dret, en 
declaracions polítiques i és un tema recurrent en els mitjans de comunicació. També en les 
enquestes a la població surt com un dels problemes més importants que pateix i preocupa a 
la nostra societat actualment. 
Accedir a un habitatge, que és un dret, avui dia té un cost econòmic altíssim i l’existència de 
parc d’habitatge social en règim de compra o de lloguer es converteix més que mai en una 
necessitat. 
Arenys de Munt no n’és una excepció i aquesta problemàtica ens toca també de ple. 
Tal com hem manifestat altres vegades en aquest Ple, es dona la paradoxa que 
l’Ajuntament té en propietat, de ja fa uns anys, quatre pisos que avui dia estan encara buits 
i que no es poden oferir a ningú, per la falta d’existència del servei d’habitatge, que aquest 
Ajuntament no hi ha manera que el creï i pel que sembla (esperem que no) hi ha pocs 
avenços. 
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Des de Junts ens preocupa un altre tema, i és si en aquests pisos s’hi han fet les reformes 
necessàries perquè siguin habitables, no fos cas que avui dia no ho fossin, de tal manera 
que si es desencallés la creació del servei d’habitatge, llavors encara s’hauria d’esperar a 
poder-hi accedir i, per tant, demorar més la possibilitat que famílies necessitades en 
poguessin gaudir. 
Per això demanaríem a ser possible que ens expliquessin, i també ho poguéssim tenir per 
escrit, la relació d’aquests pisos, la seva ubicació i metres quadrats de cadascun d’ells i 
sobretot com estan les seves condicions d’habitabilitat i si hi ha la possibilitat d’entrar-hi 
immediatament?” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=3881.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que ell porta la Regidoria d’Habitatge, com a gestor del 
servei, però que dona la paraula a la regidora Sra. Gros, que és la regidora delegada 
d’Obres Públiques, Nous Equipaments i reformes habitatges, que és qui els compra i els 
reforma:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4033.0

Intervenció de la regidora delegada d’Obres Públiques, Nous equipaments i reformes 
habitatges, Sra. Gros, donant la benvinguda al regidor Sr. Morell i donant resposta a la 
pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4056.0

Intervenció del Sr. Alcalde complementant la informació donada per la regidora Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4250.0

16. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE ELS TERMINIS DEL PROJECTE EUROVELO.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent:
“Recentment van tenir la visita del Conseller Comarcal per visitar la zona del nostre 
municipi en relació a la participació d’Arenys de Munt en aquest projecte EuroVelo en la 
part que permet fer ruta per la nostra comarca, no hem tingut retorn del contingut i acords 
d’aquesta reunió si en van existir, motiu pel qual els hi demanem que ens indiquin quin va 
ser el contingut de la citada reunió i visita, així com les millores que tenen previstes al 
territori i terminis de les mateixes des de l’ens comarcal i eventual participació local.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4493.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4519.0
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17. PREC DEL GRUP PSC PER A UNA ACTUACIÓ A L’EDIFICI DEL SINDICAT PER 
GARANTIR LA SEGURETAT I ESTRUCTURA DE L’EDIFICI FINS QUE EN DONIN L’ÚS 
PÚBLIC AL MATEIX.

La regidora Sra. Muñoz formula el prec següent:
“Són diversos els edificis de titularitat del consistori que no es troben en les condicions 
idònies, fet que ha provocat que s’hagin hagut de fer intervencions als mateixos per una 
qüestió de seguretat i, òbviament, resten en cartera d’inversions la seva rehabilitació o 
actuació sobre els mateixos. 
Ara bé, avui ens volem centrar en l’edifici del Sindicat, que a hores d’ara encara no té un 
destí clar amb el seu conseqüent projecte oficial (o almenys no ens ha arribat), i que no es 
troba en les millors condicions. Es tracta no obstant això, d’un edifici amb unes 
característiques molt bones pel seu aprofitament així com el seu enclavament, motiu pel 
qual els hi demanem que procedeixen a fer una actuació en el citat edifici en ares de 
determinar les actuacions que cal fer en el mateix amb caràcter urgent, i a curt termini, a fi 
de garantir que el mateix es pugui destinar a un ús públic, amb plenes garanties, tot 
assegurant la seguretat de l’edifici en aquest temps, fins que acompleixin l’objectiu de què 
tingui un ús públic real en benefici dels vilatans i vilatanes.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4673.0

Intervenció del Sr. Alcalde fent un incís en relació amb el punt anterior, dient que passarà 
el projecte Eurovelo, tant a l’oposició com al govern:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4726.0

Intervenció de la regidora delegada d’Obres Públiques, Nous equipaments i reformes 
habitatges, Sra. Gros, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4766.0

18. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE EL MODEL DEFINITIU QUE VOLEN IMPLANTAR 
ALS ESCOCELLS DE LA RIERA A FI QUE ELS MATEIXOS DEIXIN DE TENIR LA IMATGE 
ACTUAL I CRÒNICA DE DEIXADESA.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent:
“Atès que els escocells de la riera s’han portat a aquest plenari en multitud d’ocasions en el 
sentit sempre de la manca de cura, la deixadesa i brutícia dels mateixos, la manca d’ús per 
exemple per recollir aigües pluvials, entre altres qüestions. 
Atès que es va arrossegant aquesta situació de deixadesa i de brutícia que dona no només 
molèsties als veïns i veïnes sinó també deixen a la riera (via principal de pas del municipi) 
una imatge que no correspon. 
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Els hi preguntem: quin és el projecte o model definitiu que tenen pensat implantar en els 
escocells de la riera per evitar tot allò esmentat, terminis d’execució i inversió prevista?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4931.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic, Sr. Castillo, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=4974.0

Intervenció del Sr. Alcalde sobre els escossells: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=5202.0

19. PREC DEL GRUP PSC PER FER UNA CAMPANYA PER DONAR VISIBILITAT A LES 
DONES ANÒNIMES DEL MUNICIPI.

La regidora Sra. Muñoz formula el prec següent:
“Atès que estem a les portes del 8M, cal recordar que la visibilització de les dones, drets i 
lluita per la igualtat real, una lluita que hem de realitzar homes i dones plegats i que 
comença des de casa amb la educació dels nostres fills i filles. 
Atès, que sempre es parla de les dones que han tingut una responsabilitat o han realitzat 
una actuació concreta per la qual han de ser reconegudes, que hi estem d’acord. No podem 
fer altra cosa que recordar una campanya que es va portar a terme pel grup fotogràfic 
d’Arenys de Munt, on es recollien fotografies de dones del municipi, moltes d’elles dones 
anònimes, però no per això menys importants. 
Atès que sostenim, que al nostre municipi hi ha moltes dones anònimes, o que potser no ho 
som per professió o càrrec públic però tampoc som conegudes en realitat; totes en un o 
altre sentit garantim aquella parcel·la de lluita per la igualtat real, en què sostinc 
fermament que el sol fet de ser dona o ser dona i mare, no ha de ser un sacrifici no només 
de la nostra persona, sinó també a nivell laboral. 
Atès que crec que compartim la sintonia de donar veu, visibilitat i apostar  per accions que 
ens encaminin a aconseguir un municipi igualitari en oportunitats és pel que els hi 
demanem (i no cal que sigui pel 8M sinó en qualsevol moment de l’any, perquè sostenim és 
un treball de camp de dia a dia): 
- Realitzar una campanya de visibilització de les dones anònimes del municipi, que es 

dediquen a la cura d’ascendents, fills/filles o nets/netes, que treballen i tenen cura de 
les seves famílies, que han hagut de renunciar a un futur professional perquè no tocava, 
o aquelles també que encara avui intentem conciliar treball, família, cura d’ascendents i 
familiars, i que encara hem de renunciar a quelcom, tot i que treballem per a què la 
renúncia no sigui una opció, almenys en el nostre futur immediat i de les que vindran. 
Posar veu, imatge, explicar la seva història de forma gràfica, perquè realment tenim 
unes dones al municipi amb una potencialitat enorme, amb una participació a la vida 
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privada i pública del municipi, professionals en molts sectors, pioneres en molts camps 
professionals que s’han destinat per norma a homes, que creiem cal posar en vàlua. 

I repeteixo, és un treball conjunt d’homes i dones, tot i que és una realitat que les dones 
malauradament tenim menys visibilitat.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=5373.0

Intervenció de la regidora delegada d’Igualtat de Gènere, Sra. Gros, donant resposta al 
prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=5505.0

20. PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde demanant si hi ha algun aclariment o reflexió sobre els punts 
anteriors.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=5653.0

Intervenció del regidor Sr. Artigas sobre els aparcaments; sobre el tema dels 
atropellaments a la carretera; sobre el servei d’habitatge; sobre si hi ha un seguiment 
posterior a les conclusions que es desprenen dels punts de donar compte en el Ple; sobre 
els precs que es fan; i, per últim, sobre la pregunta que ha fet la regidora Sra. Muñoz, sobre 
l’ús de l’edifici del Sindicat i la seva memòria:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=5670.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant pas a la regidora Sra. Gros per donar resposta últim punt 
plantejat pel regidor Sr. Artigas: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=6035.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros sobre l’edifici del Sindicat:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=6039.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré sobre l’habitatge social i sobre habitatge assequible: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=6215.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros donant resposta a la regidora Sra. Moré:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=6284.0

Intervenció del Sr. Alcalde per al·lusions, com a regidor d’Habitatge, sobre la construcció 
d’habitatges protegits: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=6351.0
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En aquest punt, a mitja intervenció del Sr. Alcalde, el so de la videoacta queda tallat, per la 
qual cosa es transcriuen resumidament, les últimes tres intervencions, incloent la del Sr. 
Alcalde que està a mitges: 

El Sr. Alcalde diu que el projecte del servei és el resultat d’un altre que es va encarregar fa 
més de tres anys, que, des d’un punt estratègic, estava molt bé, però no s’adaptava al 
municipi, a la pràctica era poc viable. S’ha reconstruït el projecte, internament, des de 
l’Ajuntament, fent petites modificacions i consultant a altres entitats (Diputació, Consell 
comarcal, ajuntaments...) com ho fan. Al final, ha acabat sent un treball completament 
nou. Que tot i ser una prioritat, s’ha trigat moltíssim. Aquest projecte té l’enfoc en què s’ha 
d’ajudar a aquells a qui mai ningú ajuda, perquè al final, el que acabarà sent vulnerable son 
aquelles famílies que treballen i no poden accedir a un habitatge assequible i que tenen 
unes condicions econòmiques que els expulsa de les ajudes dels habitatges, entre cometes, 
socials. S’hi s’han de plantejar 70 habitatges, la majoria d’habitatges ha d’anar enfocats a 
aquests joves, que no hagin de marxar d’Arenys de Munt per trobar habitatge i que tinguin 
un futur. Per altra banda, de manera singular i molt quirúrgica i molt intel·ligent, per poder 
ajudar aquestes famílies vulnerables que puguin reconectar amb la normalitat de les seves 
vides trencades, poder també trobar aquests habitatges que estiguin disseminats, ja sigui 
comprant via tanteig i retracte, o algun d’aquests habitatges de nova construcció, si son 30, 
doncs 2 o 3, que puguin anar en aquesta línia. Per tant, l’enfoc de la proposta, que és una 
proposta, i que al final serà la comissió la que decidirà, entre tots els grups municipals, com 
és l’enfoc del reglament i a quines famílies volem ajudar. Per acabar, en el PAM, havíem 
posat utilitzar l’edifici del sindicat, però quan s’ha fet una anàlisi més rigorosa des dels 
Serveis Tècnics s’ha dit que s’han de fer unes obres que valen molts diners i que a l’hora de 
construir el nou edifici no és possible salvar, això sí, es poden aprofitar alguns elements 
identificatius i elements singulars que representen l’edifici del sindicat. I com que encara 
no s’ha enderrocat, encara som a temps a parlar-ho. Tot seguit dona la paraula al regidor 
Sr. Castillo.

Intervenció del regidor Sr. Castillo dient que li sap greu que tinguin aquesta percepció, que 
fins i tot li han dit coses a nivell personal, i les han arreglat, en tot cas entomà el guant, diu 
que els hi garanteix que les coses moltes vegades les arrangen abans d’arribar al Ple, però 
potser no tot, en tot cas, en les reunions que fa amb la brigada el dijous, els hi trasllada tot 
allò que va al Ple, fins i tot abans del Ple, i agafa el compromís ara de fer un repàs de les 
preguntes portades al Ple dels darrers sis mesos i si hi ha alguna cosa que ha quedat 
pendent miraran de donar-hi resposta.
Aquest enllaç només et porta a la imatge del vídeo, no hi ha so:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=6610.0
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Intervenció del Sr. Alcalde preguntant si amb el seu entusiasme ha tallat la paraula a algú i 
demana disculpes i diu que no hi ha hagut mala intenció. Pregunta si hi ha alguna pregunta 
més. I com no n’hi ha més, dona el Ple per acabat.
Aquest enllaç només et porta a la imatge del vídeo, no hi ha so:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808794edadc80194ff1789700019?startAt=6657.0

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Presidència aixeca la sessió donant per 
acabada la mateixa, essent les quinze hores i cinquanta-dos minuts, de la qual cosa, jo, la 
secretària, CERTIFICO.
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